
Šílené odhalení! Ředitel STEMu součástí
komplotu volebních manipulací a
dezinformační kampaně ve prospěch Pfizeru!
- CZ24 News | 11. prosince 2021

ČESKO: Prosíme čtěte, kdo další se vyplavil jako kampaň!! Běhá mráz po zádech, kdo všechno se
angažuje! Chobotnice lží se už ani neskrývá! Součástí volební a dezinformační kampaně je agentura,
která by měla být seriozní, nezávislá. A že STEM je kolosální podvod přiznává dokonce sám její
ředitel! Nechtěně, ale už to nemůže odvolat! Ani smazat!

A nyní důkazy: že STEM zmanipuloval výzkumy si cvrlikali i ptáci na střeše a policie, ani BIS
neudělala jediný krok, aby volební zločin vyšetřila! A dnes už víme (ředitel se přiznal), proč
Trikolora a Svobodní neměli šanci a byli z výzkumů “odkloněny”!

Neuvěřitelný podvod – lež má opět krátké nohy! A už tenkrát jsme na to upozorňovali!

 

Další důkazy, že se STEM zapojila, dokonce obviňuje BEZ DŮKAZŮ 50% občanů České republiky

Kdo si nedá vakcínu Pfizer, je agent Putina a Ruska! Zešílel?

Víte, že ředitel STEM je člen Mezioborové skupiny pro epidemické situace (MeSES) a je součástí
kampaně “očkujte americkou vakcínou”? Neuvěřitelné!

A že z této pozice dělá průzkumy, jak kampaň funguje?

 

 

A hlavně, ředitel STEM bez důkazů a soudů, z pozice údajné profesionální instituce obviní část
občanů a stran ! A lidé to pak přebírají jako fakta, aniž tuší, že sám ředitel a agentura je součástí
dezinformační kampaně! To je šílené!

 

Pár výroků, který by měly být žalovatelné!
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Toho (vakcinace) prý využívají hodně dezinformační média, která dokáží angažovat celé
skupiny lidí a vytvářet příběhy…

Očkování je novodobý hejkal – je to něco, čeho se chceme bát

Neúspěšná volební uskupení, která proti sobě stála ve volbách do Sněmovny, jako je
Trikolóra nebo Volný blok, nyní zdánlivě představují jeden proud. Jsou to lidé, kteří jsou
pod vlivem ruské dezinformační kampaně a jsou to ezoterické skupiny.

…protiočkovací kampaň funguje docela dobře.

nemyslím si, že to patří k důstojné komunikaci. Jsou to z větší části lidé, kteří mají
nějakou okamžitou frustraci a chtějí ji vyjádřit.

Když se v nějaké skupině domluví a začnou mě bombardovat stejnými bulvárními
urážkami, rozhodně to není příjemné. Je to věc, která neosvětlí váš den, nedá se nad tím
mávnout rukou a snažíte se nepřipouštět si, že tahle skupina lidí půjde projevit svůj
názor před byt, kde žijete se svou rodinou a dětmi.

 

Ředitel výzkumné agenturty STEM

která se tváří jako výzkumná, vytvoří dezinformační rozhovor, kdy různí šílenci, kteří uráží či vyděsí
lidi jako Kubek, pomatený Flégr, Vojtěch zvaný Pfizer s jeho výhrůžkami jakoby neexistovali a to ani
nemluvě o urážkách pavědců jako je Peter Šebo, Koziar Vašáková či Chlíbkové, kteří by národ zavřeli
do katakomb a sklepů a všechny nahnali včetně zdravých na vakcinační masakr.

Kdo jsou ta “dezinformační média”, když musí vědět, že konspirační seznam vytvořila pouze partička
šmejdů na Slovensku a nikoliv nezávislý soud? To ředitel agentury STEM fakt neví? 

Ale ti, co se tomuto zvěrstvu brání jsou prý flustráti, kteří jsou součástí či pod vlivem
hybridní ruské dezinformační kampaně, tvrdí pan nezávislý ředitel!

Takže každý, kdo odmítne vakcíny, které měly fungovat a špatně fungují či nefungují, je
ruský agent či poskok ruské dezinformační kampaně?

 

Je snad magor, nebo podvodník?
A proč se říká a prakticky je to pravda, že vakcíny jsou experimentální? Opět důkaz, že to není



hybridní ruský výmysl!

Ve finále vývoje covidové vakcíny jsou čtyři typy látek. Podle vakcinologa Marka Petráše
z 3. lékařské fakulty UK pro první tři z nich existují paralely s již známými vakcínami
proti jiným nemocem. Čtvrtý typ je genetický v podobě RNA vakcín. Pro něj žádné
podobné očkování zatím neexistuje. Zda očkování bude mít účinky rok, nebo dva, je
otázka. U jednotlivých nemocí je to různé. Třeba ochrana proti klíšťové encefalitidě
přetrvává pět let, proti tetanu patnáct a proti virové hepatitidě typu A dokonce
celoživotně.

Jednou z mála dobrých věcí je, že když se národ dostane do nebezpečí, vykrystalizuje
skutečné vůdce a na povrch se vyplaví stoka a sliz, která je v době klidu ukryta hluboko
vespod.
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